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PROTOKÓŁ Z V POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

Z DNIA 13 CZERWCA 2019 R. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

2. Przyjęcie porządku obrad posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(15.05.2019r.,27.02.2019r.)  

4. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Zarząd Województwa Śląskiego. 

5. Omówienie „Raportu o stanie województwa za rok 2018”. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża 

otworzył piąte posiedzenie Komisji, przywitał zebranych członków Komisji 

i zaproszonych gości, stwierdził prawomocność posiedzenia (na 7 członków Komisji 

w posiedzeniu uczestniczyło 7 członków). 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu dot. skargi 

związanej ze Śląskim Ochotniczym Pogotowiem Ratunkowym.  

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA PO ZMIANACH:  

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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2. Przyjęcie porządku obrad posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(15.05.2019r.,27.02.2019r.). 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę Zarządu Województwa 

Śląskiego. 

5. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Zarząd Województwa Śląskiego. 

6. Omówienie „Raportu o stanie województwa za rok 2018”. 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

 Przedstawiony porządek obrad został poddany pod głosowanie:  

ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

 

Ad. 3. 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(15.05.2019r.,27.02.2019r.). 

 

Nikt nie wniósł uwag i zastrzeżeń do protokołów. 
Na podstawie § 44m ust. 2 Statutu Województwa Śląskiego protokoły do których  

nie wniesiono zastrzeżeń zostały przyjęte 

 

Ad. 4. 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę Zarządu Województwa 

Śląskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

Poprosił przedstawicieli Wydziału Turystyki i Sportu o przybliżenie tematu omawianej 

skargi. 

 

Pan Paweł Rassek – Zastępca Dyrektora Wydziału Turystyki i Rekreacji, 

odpowiedział, że ze zdziwieniem przyjął omawianą skargę, ponieważ w ogłoszonym 

konkursie nie było zawężenia dot. że mogą startować tylko i wyłącznie jednostki 

znajdujące się na liście. Dodał, że w konkursie mogły nawet startować kluby 

żeglarskie, które mogłyby dofinansować zakup sprzętu zabezpieczającego ich 

członków lub osoby korzystające z ich usług. Uzupełnił wypowiedź tym, iż Zarząd 
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Województwa potraktował sprawę horyzontalnie nie zawyżając rejestracji przez 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji tylko szerzej. Dodał, że może Pan 

Prezes nie odczytał naszego wniosku poprawnie.  

 

Pan Rafał Kandziora – Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, zapytał czy w samym wniosku była zła nazwa. 

 Pan Paweł Rassek – Zastępca Dyrektora Wydziału Turystyki i Rekreacji, 

odpowiedział, że wszystko było poprawnie złożone. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

Zapytał czy Prezes jednostki, który skarży decyzję dostała też 160tys. zł, a inna 

jednostka otrzymała 130tys. Zapytała jaka może być przyczyna niezadowolenia Pana 

Prezesa.  

 

Pan /……/ – Rada Pożytku Publicznego Województwa Śląskiego, powiedział, że 

na etapie wnioskowanie jeżeli koło wędkarskie, straż rybacka itp. złożyliby wniosek, 

że chcą do zabezpieczenia np. torbę i defibrylator mieli do tego pełne prawo, 

ponieważ to podwyższa standard bezpieczeństwa i skraca w sposób minimalny czas 

dotarcia do sprzętu ratowniczego. Dodał, że przywrócenie konkursu po kilku latach 

przerwy, podejście ze strony Zarządu Województwa było jak najbardziej właściwe, 

ich celem było zadbanie o bezpieczeństwo osób przebywających na obszarach 

terenów wodnych, nie tylko na kąpieliskach ale również w zakresie wędkarstwa, 

żeglarstwa, sportów wodnych. Powiedział, że złożenie skargi jest naruszeniem w 

znaczący sposób poziomu bezpieczeństwa z powodu terminów, które zostaną 

przesunięte.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

zapytał czy były jakieś źle złożone wnioski lub takie, które nie zostały rozpatrzone. 

Pan Paweł Rassek – Zastępca Dyrektora Wydziału Turystyki i Rekreacji, 

Odpowiedział, że nie było źle złożonych wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

zaproponował poddanie przedstawionej skargi jako bezzasadnej pod głosowanie: 

ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 
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Ad. 5 

Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Zarząd Województwa Śląskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

Poprosił przedstawicieli Wydziału Komunikacji i Transportu o omówienie skargi. 

 

Z-ca dyrektora Wydziału Komunikacji i Transportu, pani Ewa Mucha, 

powiedziała, że Pan /…../ wcześniej występował bezpośrednio do wydziału i otrzymał 

szczegółową informację. Poinformowała, że prace związane ze zmianą ustawy o 

publicznym transporcie zbiorowym są prawie na ukończeniu i dopiero wówczas jak 

ten temat będzie zamknięty to stworzy się nowa perspektywa programu.  Dodała, iż 

powstała ustawa tzw. dla ratowania PKS, jeszcze nie jest opublikowana, ale wejdzie 

za jakiś czas w życie. Powiedziała, że przy tak niestabilnym otoczeniu prawnym nie 

należy według oceny Wydziału Komunikacji i Transportu nie należy podejmować 

zmian planu transportowego i takie uzasadnienie zostało przedstawione dla 

skarżącego rekomendując dla członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

odrzucenie omawianej skargi.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

Powiedział, że skarżący powołuje się na konkretne ustawy w związku z tym czy 

prawnie można kierować się tylko w stronę kolei i nie akceptować połączenia 

autobusowego, dodatkowo zapytał czy w przypadku powstanie Metropolii nie 

zmieniły się zasady współpracy, biorąc pod uwagę, że Jaworzno nie jest w 

Metropolii.  

 

Pan Józef Koczar – p.o.  Dyrektora Wydziału Kontroli, Nadzoru 

Właścicielskiego i Obsługi Prawnej, odpowiedział, że plan transportowy prawa 

miejscowego uchwalony przez Sejmik czyli akt prawny wykonawczy w stosunku do 

ustawy, która nas obowiązuje, do chwili zmiany planu jest dla nas obowiązujący. 

Dodał, że gdybyśmy chcieli rozszerzyć transport wojewódzki na transport 
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autobusowy to wymaga to zmiany planu miejscowego. Powiedział, że jeżeli chodzi o 

Metropolię to wykonuje transport w swoich granicach, więc w pewnym zakresie 

zdjęła zadania województwa, tak można powiedzieć.  

 

Z-ca dyrektora Wydziału Komunikacji i Transportu, pani Ewa Mucha, 

Powiedziała, że przekaże wszystkim członkom komisji wykaz. Dodała, że jest kilka 

pociągów, które przejeżdżają przez Jaworzno – Szczakowa, to są głównie pociągi, 

które wyjeżdżają poza granice województwa.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

zaproponował poddanie przedstawionej skargi jako bezzasadnej pod głosowanie: 

ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

 

Ad.6. 

Omówienie „Raportu o stanie województwa za rok 2018”. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

poprosił Dyrektora Wydziału Rozwoju Regionalnego o omówienie raportu. 

 

Pani Stefania Koczar – Sikora – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Regionalnego, przedstawiła raport o stanie województwa śląskiego za rok 2018, 
który stanowi załącznik do protokołu.   
 

Pan Rafał Kandziora – Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, 

Poprosił o wyjaśnienie tematu migracji wewnętrznej. 

 

Pani Stefania Koczar – Sikora – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Regionalnego, odpowiedziała, że chodzi o migrację z miast na wieś w obrębie 

województwa.  

 

Pan Rafał Kandziora – Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, 

Zapytał, co powoduje tą migrację. 
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Pani Stefania Koczar – Sikora – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Regionalnego, 

Odpowiedziała, że zmieniła się jakość życia i pewne priorytety, m.in. o jakości 

powietrza. Dodała, że jeżeli chodzi o rynek pracy to mamy bardzo atrakcyjny, na tle 

reszty państwa jesteśmy w pierwszej trójce.  

 

Ad. 4. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

W sprawach różnych i wolnych wnioskach nie zgłoszono dodatkowych zagadnień.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Gaża, 

wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

Grzegorz Gaża 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk 


